
  

 

Introduction  

This Privacy Policy ("Policy") outlines the fundamental principles underlying how Taskforce 
Emergency Technical Services LLC, a limited liability company registered in the United Arab 
Emirates under DED License No 1207333 ("referred to as 'us,' 'our,' or 'we'"), gathers, uses, and 
reveals personal information acquired from visitors of this Website www.taskforce.ae. By 
exploring our website and utilizing the services provided herein, you expressly agree to abide by 
the terms set forth in this Policy. You also grant consent for us to collect, utilize, and share your 
information (as defined herein) as per the conditions stipulated in this Policy. Please note that 
we retain the right to modify, update, or substitute this Policy at any time without prior notice. 
 
Information Collection  

We may gather, retain, and utilize various categories of personal and/or general information, 
which include but are not limited to:  

• First name, last name, gender, date of birth, phone number, address, password, company 
name, profession, country, city, geographic location, state, province, and assorted Data; 

• Username and password when registering on our website; 
• Information provided for subscribing to website services, email notifications, and/or 

newsletters, including name, company, and email address; 
• Any other information willingly transmitted to us. 

Concerning general information, by utilizing our website, you acknowledge that we may utilize 
this information to enhance the website's utility to visitors. This includes activities such as 
determining the most and least engaging content for visitors, evaluating technical design 
specifications, monitoring system performance, generating reports, and other similar purposes. 
Please be informed that this data is not shared except in cases mandated by law enforcement 
agencies. It is used exclusively for generating anonymous statistical insights. 

Purpose and Use of Personal Information Collection  

When availing services on this Website, you may be required to furnish specific personal 
information. We will store and maintain this information on computers or other secure means. 
Information provided by you or obtained by us will be employed:  

• to provide and maintain our website;  
• to notify you about changes to our website;  
• to allow you to participate in interactive features of our website when you choose to 

do so;  
• to provide client support;  
• to gather analysis or valuable information so that we can improve our Service;  
• to monitor the usage of our website;  
• to detect, prevent and address technical issues;  
• to fulfill any other purpose for which you provide the information;  
• to carry out our obligations and enforce our rights arising from any contracts entered 

into between you and us, including for billing and collection;  
• to provide you with notices about your account, email-instructions, etc.;  
• to provide you with news, special offers, and general information about other goods, 

services, and events which we offer that are similar to those that you have already 
purchased or enquired about unless you have opted not to receive such information in 
any other way we may describe when you provide the information;  

• for any other purpose with your consent.  
Communication may occur via email, telephone, or other suitable means. Please be aware that 
"personal information" refers to data associated with an individual and used for identification.  
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Confidentiality of Collected Information 
Your personal and general information will not be shared, sold, or disclosed to third parties unless 
under the following circumstances: 

• With your explicit consent; 
• In compliance with legal or governing authorities; 
• To safeguard the rights, property, or safety of the owner, customers, or clients; 
• When necessary to fulfill services requested by you. 

 
Security Measures 
Safeguarding your information and preventing unauthorized access are paramount to us. We 
implement reasonable measures to secure your personal and general information against 
unauthorized access, usage, alteration, disclosure, or destruction. Despite our efforts, we cannot 
guarantee absolute security for information provided via this website or email. 
 
Cookies 
In addition to collecting personal and general information, our website employs cookies. By using 
the website, you consent to this usage. Cookies store information on your hard drive, enabling 
our website to recognize you, track new users, and record session details. While most browsers 
accept cookies by default, you have the option to disable them. 
 

Policy Revisions 
This Privacy Policy may undergo updates periodically and as needed, with changes published on 
our website. We encourage you to periodically review the revised Privacy Policy. 
 
Legal Jurisdiction 
This Privacy Policy adheres to the federal laws of the UAE and the laws of the Emirate of Dubai. 
Any disputes related to this Policy fall under the exclusive jurisdiction of the Dubai courts. 
 
Contact Details 
For inquiries, complaints, recommendations regarding this Privacy Policy, or assistance with our 
services, you can contact on +971 52 33 77 555. For technical issues with the website, please fill 
the form in the “Contact Us” section.  
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سياسة الخصوصية  

   المقدمة

التي تقوم عليها كيفية قيام تاسكفورس    )"السياسة"(سياسة الخصوصية هذه تحدد   المبادئ الأساسية 

، شركة ذات مسؤولية محدودة مسجلة في دولة الإمارات العربية  اميرجنس ي للخدمات الفنية ش.ذ.م.م

"يشار إليها بـ "نحن  (  ١٢٠٧٣٣٣المتحدة بموجب الرخصة الصادرة عن دائرة الاقتصاد والسياحة بدبي رقم  

"بجمع المعلومات الشخصية  واستخدامها  والكشف عنها  والتي حصلت عليها من زوار  )"أو "لنا" أو "نحن ،

الموقع   توافق  www.taskforce.aeهذا  أنت  المقدمة هنا،  الخدمات  موقعنا واستغلال  خلال تصفح  . من 

جمع   على  الموافقة  أيضًا  وتمنحنا  السياسة.   هذه  في  عليها  المنصوص  بالشروط  الالتزام  على   
ً
صراحة

ي    معلوماتك واستخدامها ومشاركتها )كما هو محدد هنا( وفقًا للشروط المنصوص عليها في هذه السياسة.  

في أي وقت دون إشعار   في تعديل أو تحديث أو استبدال هذه السياسة  بالحق  أننا نحتفظ  رجى ملاحظة 

 مسبق.  

    جمع المعلومات

يحق لنا جمع والاحتفاظ واستخدام فئات مختلفة من المعلومات الشخصية و/أو العامة، والتي تشمل 

 على سبيل المثال لا الحصر:  

الاسم الأول، واسم العائلة، والجنس، وتاريخ الميلاد، ورقم الهاتف، والعنوان، وكلمة المرور، واسم   •

 الشركة، والمهنة، والبلد، والمدينة، والموقع الجغرافي، والولاية، والمقاطعة، والبيانات المتنوعة.  

 اسم المستخدم وكلمة المرور عند التسجيل على موقعنا.   •



 

 

قدمة للاشتراك في خدمات الموقع الإلكتروني وإشعا رات البريد الإلكتروني و/أو   المعلومات الم  •

   الرسائل الإخبارية، بالإضافة إلى الاسم والشركة وعنوان البريد الإلكتروني.

   ترسل إلينا عن طيب خاطر . أي معلومات أخ ر ى  •

هذه   نستخدم  قد  بأننا  بالمعرفة  تقر  فإنك  موقعنا،  استخدام  خلال  من  العامة،  بالمعلومات  يتعلق  فيما 

جاذبية   والأقل  الأكثر  المحتوى  تحديد  مثل  أنشطة  ذلك  يتضمن  للزوار.  الموقع  فائدة  لتعزيز  المعلومات 

رير، وأغراض أخرى مماثلة.  للزوار، وتقييم مواصفات التصميم الفني، ومراقبة أداء النظام، وإنشاء التقا 

تشارَك إلا في الحالات التي تأذن بها وكالات إنفاذ القانون.  ويتم استخدامه    يرجى العلم أن هذه البيانات لا  

 حصريًا لإنشاء رؤى إحصائية مجهولة المصدر.  

   الغرض من جمع المعلومات الشخصية واستخدامها 

يطلب منك تقديم معلومات شخصية محددة.   عند الاستفادة من الخدمات على هذا الموقع، قد 

سنقوم بتخزين هذه المعلومات والحفاظ عليها على أجهزة الكمبيوتر أو غيرها من الوسائل الآمنة.  

 توظف ل ـ:  المعلومات التي قدمتها أو التي حصلنا عليها س

   لإتاحة وصيانة موقعنا الإلكتروني على شبكة الأنترنت. •

 لإبلاغك بالتغييرات التي تطرأ على موقعنا الإلكتروني.   •

 للسماح لك بالمشاركة بالمميزات التفاعلية لموقعنا الإلكتروني عندما تختار القيام بذلك.  •

 لتوفير الدعم للعملاء.  •

 لجمع التحليلات أو المعلومات القيمة حتى نتمكن من تحسين الخدمة التي نقدمها.   •

 مراقبة استخدام موقعنا على الإنترنت.  •

 للكشف عن المشكلات الفنية ومنعها ومعالجتها.   •

 لتحقيق أي غرض آخر من التي توفره.  •

م برمة بينك وبيننا، بما في ذلك الفواتير   لتنفيذ التزاماتنا وفرض حقوقنا الناشئة عن أي عقود   •

 والتحصيل.  



 

 

 لتزويدك بإشعارات حول حسابك، وتعليمات البريد الإلكتروني، وما إلى ذلك.   •

لتزويدك بالأخبار والعروض الخاصة والمعلومات العامة حول السلع والخدمات والأحداث الأخرى   •

ن قدمها والمشابهة لتلك التي اشتريتها بالفعل أو استفسرت عنها ما لم تختار عدم تلقي هذه   التي 

 المعلومات بأي طريقة أخرى قد نقوم بالوصف عندما تقوم بتقديم المعلومات.  

 لأي غرض آخر بعد موافقتك.  •

ي رجى العلم بأن "المعلومات    قد يتم التواصل عبر البريد الإلكتروني أو الهاتف أو أي وسيلة أخرى مناسبة. 

 لم ستخدمة لتحديد الهوية.   رتبطة بالفرد وا  ت شير إلى البيانات الم   الشخصية" 

  ل جمعة:م  سرية المعلومات ا

 معلوماتك الشخصية والعامة أو بيعها أو الكشف عنها للغير إلا في الظروف التالية:    تشارَك لن 

 بموافقتك الصريحة؛   •

 بما يتوافق مع السلطات القانونية أو الحاكمة؛   •

 لضمان حقوق وممتلكات وسلامة المالك أو الزبائن أو العملاء؛  •

 عند الضرورة لتحقيق الخدمات التي تطلبها.  •

   الإجراءات الأمنية

حماية المعلومات الخاصة بك ومنع الوصول غير المصرح به أمر بالغ الأهمية بالنسبة لنا. نحن ننفذ التدابير  

اللازمة لتأمين معلوماتك الشخصية والعامة ضد ال وصول غير المصرح به لها أو استخدامها، أو تغيي رها،  

قدمة عبر    ن الأمان المطلق للمعلومات الم  أو إفشاءها، أو إتلافها.  وعلى الرغم من جهودنا، لا يمكننا ضما

 هذا الموقع أو البريد الإلكتروني. 

  )كوكيز(ملفات تعريف الارتباط 



 

 

بالإضافة إلى جمع المعلومات الشخصية والعامة، يستخدم موقعنا ملفات تعريف الارتباط.  وباستخدام  

الموقع، فإنك توافق على هذا الاستخدام .يتم تخزين ملفات تعريف الارتباط المعلومات على محرك الأقراص  

فاصيل الاجتماع.  وبينما تقبل  الثابتة، مما يتيح لموقعنا التعرف عليك وتتبع المستخدمين الجدد وتسجيل ت

 معظم برامج التصفح ملفات تعريف الارتباط تلقائيًا، فلديك خيار بتعطيلها.  

   مراجعات السياسة

قد تخضع سياسة الخصوصية هذه للتحديثات بشكل دوري وحسب الحاجة، مع التغيي رات المنشورة على  

 موقعنا. نحن نحثك على مراجعة سياسة الخصوصية بشكل دوري.  

   الاختصاص القانوني

تلتزم سياسة الخصوصية هذه بالقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة وقوانين إمارة دبي. تقع  

 أي نزاعات تتعلق بهذه السياسة ضمن الاختصاص الحصري لمحاكم دبي.  

   تفاصيل التواصل

خدماتنا،   في  المساعدة  أو  هذه  الخصوصية  بسياسة  المتعلقة  التوصيات  أو  الشكاوى  أو  للاستفسارات 

ي رجى ملء النموذج في   .  وبالنسبة للمشكلات الفنية في الموقع، +9٧١  555٧٧٣٣5٢يمكنك الاتصال على 

 قسم" التواصل معنا."  

  

  
  


